
 
 

Algemene ledenvergadering dinsdag 27 mei om 19u00. 

Aanwezigen: Awouters Rik, Bodvin Jos, Bresciani Giorgio, Cuypers Johan, Daniels Paul, De Visser Bart, 

Faggio Erwin, Gaethofs Paul, Gebruers Fons, Husson Eric, Kiekepoos Odon, Lambrechts Ben, Luts 

Eddy, Mombers Ludo, Oeijen Georges, Philipsen Ludo, Roef Jean, Rouffa Marie-Rose, Rouffa Ronny, 

Rouffa Wilfried, Truyers Willy, Vandevoort Valère, Vrancken Guido, Vrancken Robert, Willems Julien.  

1. Welkomstwoord door de voorzitter. 

2. Financieel overzicht door de penningmeester. 

Eddy heeft een bondig overzicht gegeven van de financiële toestand van de club, met de nodige 
toelichtingen omtrent de belangrijkste in- en uitgaven. Tevens werd een prognose naar volgend jaar 
toe toegelicht. 

Er zijn verminderde inkomsten, maar ook nog extra uitgaven voor de vernieuwing van de verwarming 
op matchtafel 4 + het plaatsen van low-power thermostaten op de 2 matchtafels + nieuwe lakens op 
al de biljarts en het aankopen van nieuwe matchballen. 

Dit alles vergt toch wel enig rekenwerk om alles te bekostigen en de clubkas gezond te houden. 

Toch hebben wij besloten om de prijzen van onze lidgelden te behouden, nl. 125 euro voor de 
recreanten en 215 euro voor de competitiespelers (op voorwaarde dat de bondskosten behouden 
blijven). 

Voor de dranken gaan we wel een kleine aanpassing doorvoeren: de gewone dranken gaan allemaal 
naar dezelfde prijs, nl. 2,50 euro. Al de andere prijzen blijven behouden. Op deze manier betaald 
iedereen die hier komt spelen mee voor de kosten, ook onze tegenstanders. 

Wanneer er overdag wordt gebiljart verwachten wij dat er toch iets wordt geconsumeerd! Met de 
opbrengst hiervan moeten wij alles financieel kunnen beredderen.                                        

3. Toogbezetting. 

Het tijdelijk uitvallen van Eddy en mezelf heeft nog maar eens aangetoond dat alle hulp hiervoor echt 
nodig is. Rik, Willy, Jean en Erik hebben dit goed opgevangen, waarvoor onze dank, maar extra hulp 
naar volgend seizoen zou erg welkom zijn zodat we deze taak wat beter kunnen verdelen. Rik werd 
extra bedankt voor de organisatie en toogbediening tijdens zijn toffe recreantennamiddagen. Giorgio 
Bresciani en Ludo Mombers gaan waar mogelijk de toogdienst versterken.  

4. Respect voor de biljarts en het biljartmateriaal. 

Gelieve geen spelerstassen meer op de biljarts te plaatsen aangezien die niet meer zijn afgedekt! Bij 
het spelen de biljartballen niet slepen over het laken, maar oppakken of rollen om deze te 
verplaatsen. Tevens willen wij vragen om ook de oefenballen na het spelen te poetsen. 

5. Aandachtspunten bij competitiewedstrijden. 

Denk er aan om de verwarming van de respectievelijke biljarts onmiddellijk op te zetten bij het 
binnenkomen. Daarna is het de verantwoordelijkheid van de ploegkapitein (dus niet van de 
toogverantwoordelijke) om de scoreborden in orde te brengen, de biljart(s) te kuisen en de 
matchballen te halen. Na de wedstrijden worden de wedstrijden afgeprint en verzonden en worden 
de afgetekende wedstrijdbladen in de voorziene map geplaatst. De biljartverwarming wordt afgezet 
en de wedstrijdballen gekuist en terug opgeborgen. 



 
 

 

6. Clubkampioenschap. 

De nodige uitleg over het verloop werd door de sportleiding gegeven. De wedstrijden mogen los van 
mekaar gespeeld worden, maar de eerste ronde moet - zoals vermeld in het lokaal - begin juli 
gespeeld zijn. 

7. Inschrijvingen individuele wedstrijden en samenstellen van de  ploegen BDG. 

Bart heeft de rondvraag gedaan en de nodige aanpassingen naar volgend seizoen genoteerd. Al onze 
ploegen voor BDG blijven behouden en er wordt zelfs nog één ploeg band aan toegevoegd!  

Verder stelde Bart iedereen op de hoogte van de nieuwe klassen en gemiddelden voor het volgende 
seizoen. Hopelijk verloopt dit goed en kunnen onze ploegen BDG allemaal  behouden blijven. 

8. Clubavonden. 

Er is een voorstel om deze om de 14 dagen te houden. Eddy en Julien bespreken dit op onze 
volgende clubavond en bekijken hoe dit kan ingevuld worden in de planning. 

9. Rondvraag. 

Op vraag van Valère de buitenleidingen controleren op hun veiligheid. 

Georges stelde voor de brievenbus te verplaatsen om alzo de parkeergelegenheid te verbeteren 
hetgeen we zeker gaan bekijken. 

Paul vroeg of er nog een clubfeest werd georganiseerd en bij rondvraag werd vastgesteld dat er 
voldoende interesse was. Eddy en Julien bekijken de organisatie hiervan. 

10.Sluiting van de vergadering. 

 

Toegevoegd nav notulen van het bestuur: 

Kassaverslag werd besproken, unaniem goedgekeurd zonder opmerking door de aanwezige leden. 
Actuele financiele toestand  
bank Crelan : 12941€  
Kasboek: 2585€ in kassa 
 
Samenstelling huidig bestuur 2024-2025: 
Voorzitter: Julien Willems 
Penningmstr: Eddy Luts 
Secretaris: Jean Roef 
  
Het bestuur voor het sportjaar 2025-2026 blijft onveranderd en identiek aan de 
bestuurssamenstelling van 2024-2025 (Staatsblad 28/10/2024, door de griffie afgestempeld). 
 
 


